
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 10. april 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 898
Vil ministeren kommentere på artiklen ”Organisationer kræver bedre forbru-
gersikkerhed på nettet” bragt på www.B.dk den 8. April 2014 og redegøre for,
om hun i lyset af den udvikling der er sket, bl.a. med fremkomsten af internet-
tet, siden sidste revision af persondataloven vil give lovgivningen et service-
tjek, således at vi stadig har en høj forbrugerbeskyttelse på nettet? http://
www.b.dk/nationalt/organisationer-kraever-bedre-forbrugersikkerhed-paa-net-
tet

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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